
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 7. februar 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Samrådsspørgsmål U

Vil ministeren på et ikke-besluttende, orienterende samråd redegøre for, hvorfor ministe-

ren hverken har oplyst Folketingets Ombudsmand eller Folketinget om indholdet af den

mailkorrespondance mellem ministeriet og direktøren for Udlændingestyrelsen af 10. fe-

bruar 2016 som beskrevet i Information den 7. februar 2019 ”Hemmeligholdt mail modsi-

ger Støjbergs forklaring om ulovlig instruks”? Vil ministeren fastholde sin udtalelse på

samrådet den 11. oktober 2017 »Dagens samråd følger jo så også op på statsministe-

rens, justitsministerens og mine egne omkring ca. 200 folketingssvar, som er besvaret i

tilknytning til samrådet her i dag og de to foregående samråd af i alt ca. 7 timers varig-

hed. Der er altså med andre ord tale om en sag, som er meget, meget grundigt belyst, og

hvor jeg flere gange har redegjort detaljeret for forløbet. Derfor så vil de svar, jeg giver i

dag, jo også i meget vidt omfang være en gentagelse af både de skriftlige, men jo også

de mundtlige svar, som allerede er afgivet til Folketinget i den her sag«.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mattias Tesfaye (S), Søren Søndergaard (EL), Caro-

lina Magdalene Maier (ALT), Sofie Carsten Nielsen (RV) og Holger K. Nielsen (SF).

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
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